
Noordkaap 2021 
 

Even terugblikken op de vergadering nr 6 van 02/12/2019 bij Raoul Fransen: 
 
Koen meldt hier dat hij in de toekomst geen maand vrij kan krijgen tijdens de maanden juli en 
augustus. Er wordt dus gekeken naar een andere periode. Omdat Dimitri steeds de laatste week van 
juni verhinderd is, wordt besloten om de reis van half mei tot half juni te plannen. 
Er is echter een probleem omdat het toeristisch seizoen in Scandinavie pas op1 juni start, en omdat 
het in mei nog veel te koud is om daar motor te rijden. 
Besloten wordt om dan niet naar de Noordkaap te rijden, maar om voor een zuiderse bestemming te 
kiezen. Unaniem wordt besloten om naar Sicilie te rijden en de vulkaan Etna als eindbestemming te 
kiezen. Het Noordkaap-avontuur zou dan eventueel enkele jaren later kunnen plaatsvinden. 
 
Echter, na een nacht slapen, besluit Koen om zich terug te trekken. Hij wil en kan maar één grote 
motorreis maken en de Noordkaap is en blijft zijn ultieme doel. Hij trekt zich terug uit de groep om 
geen spelbreker te zijn voor de “Etna”-rijders. 
 
Gezien dit gegeven dringt zich een spoedvergadering op en ging door op 9 december; 
 
Verslag vergadering nr 7 
 
Datum: 9/12/2019 
 
Aanwezig: Patric,Lu, Roel, Dimitri en Marcoen 
 
Iedereen heeft nagedacht over het besluit van de vorige vergadering en heeft nagenoeg dezelfde 
mening. Twee reizen is voor niemand een optie en iedereen wil terug naar het eerste plan; Dus:   We 
rijden in juni 2021 naar de Noordkaap. 
Dimitri gaat nog bekijken of hij zich alsnog vrij kan maken voor die periode en anders zal hij zich 
terug trekken uit de groep. 
Koen is inmiddels geinformeerd hierover en heeft zich weer bij de groep aangesloten. 
Hierdoor kunnen we, mits wat vertraging, weer gewoon doorgaan met het plannen van ons 
avontuur. 
 
Aandachtpunten volgende vergadering: 
 

– Wie gaat er met de volgwagen rijden (Jef en Dian?) 
– Huren we hiervoor een camionette of rijden we met auto en aanhanger? 
– Kan iedereen nadenken over bepaalde bezienswaardigheden tijdens de reis, zodat hiermee 

rekening kan gehouden worden met het uitzetten van de route. 
– Het is misschien verstandig dat ieder voor zichzelf een sheclist maakt voor de mee te nemen 

spullen. Als we deze lijsten regelmatig naast elkaar leggen worden er minder zaken vergeten 
en voorkomen we dat er teveel onnodig dubbel meegenomen wordt. 

 
Volgende vergadering: 20 januari 2020 bij Patric. (Oude baan Wortel) 


